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Verkeer	
Het	Bewonersplatform	(BPF)	houdt	zich	bezig	met	het	verkeer	in	de	Vesting.	De	werkgroep	Verkeer	
wordt	actief.	Later	in	het	jaar	wordt	er	een	voorzitter	aangewezen.		
	
Evenementen	
Naar	aanleiding	van	veel	klachten	tijdens	de	La	Table	beurs	in	de	Grote	Kerk,	zijn	er	diverse	
suggesties	om	het	verkeer	te	reguleren:	

• Bewonerskaart	achter	de	voorruit	van	de	auto	geeft	toegang	tot	de	Vesting.	
• Standhouders	moeten	kaarten	plaatsen	achter	de	ruiten	van	hun	geparkeerde	auto's	zodat	

ze	vindbaar	zijn.		
• Pendelbusjes	laten	rijden	van	de	Abri	naar	de	Vesting.	
• Vaste	getrainde	verkeersregelaars	inzetten.	
• Bordjes	plaatsen	bij	de	Abri	met	gratis	parkeren.	
• Ander	navigatieadres	(n.l.	dat	van	de	parkeerplaats	op	de	uitnodigingen	van	de	

evenementen).	
	

Leden	van	het	Bewonersplatform	vergaderen	met	de	gemeente	over	de	evenementen	en	de	
bijbehorende	vergunningen.	De	houding	van	de	gemeente	is	dat	alle	vergunningen	voor	
evenementen	gehonoreerd	zullen	worden,	mits	veilig.	
	
Bomen	
Er	wordt	een	lijst	opgesteld	met	waardevolle	bomen	in	de	Vesting	en	gestuurd	naar	de	gemeente.	
	
Terrassen	
Het	Bewonersplatform	houdt	zich	bezig	met	het	initiatief	van	de	gemeente	om	een	proef	te	houden	
onder	de	horecaterrassen,	waarbij	de	openingstijden	worden	verruimd.	Er	zijn	twee	avonden	
georganiseerd	voor	de	bewoners,	waarbij	een	grote	opkomst	was	van	omwonenden	van	
horecaterrassen	en	andere	bewoners.	De	voor-	en	nadelen	van	de	langere	openstelling	zijn	naar	de	
gemeente	gestuurd.		
	
Parkeren	
Het	Bewonersplatform	wil	een	onderzoek	opstarten	over	parkeren	onder	de	bewoners,	ondernemers	
en	culturele	partners.	In	samenspraak	met	de	gemeente	wordt	gestart	met	de	voorbereidingen	voor	
dit	onderzoek.		
	
Grote	Kerk	
Het	BPF	heeft	een	gesprek	met	Marlo	Reeders,	directeur	van	de	Grote	Kerk,	over	het	groeiende	
toerisme.	Het	Bewonersplatform	geeft	aan	dat	de	mate	van	toerisme	in	de	Vesting	goed	in	banen	
geleid	moet	worden.		
	
Passantenhaven	
Er	is	door	de	gemeente	nog	geen	besluit	genomen	over	de	passantenhaven.	Het	Bewonersplatform	
heeft	zich	verdiept	in	alle	bijkomende	zaken	zoals	verkeer	en	parkeren,	die	vooraf	goed	bekeken	
dienen	te	worden	voordat	er	besluiten	genomen	worden.		
	
Oranje	Bastion	
De	Stichting	Monumenten	Bezit	(SMB)	is	bezig	met	herbestemming	van	verschillende	bastions.	De	
Vereniging	Buurtbewoners	Omgeving	Oranje	Bastion,	kortweg	BOBO,	houdt	zich	bezig	met	de	
communicatie	met	de	gemeente	en	de	SMB.		



	
Ondergrondse	containers	
Het	BPF	heeft	overlegd	met	de	GAD,	gemeente	en	betreffende	bewoners,	over	de	plaatsen	waar	de	
ondergrondse	containers	komen.	Er	is	getracht	zoveel	mogelijk	rekening	te	houden	met	de	
zichtlocaties.		
	
Schoonmaakdag	
Twee	leden	van	het	bestuur	hebben	geholpen	om	de	Vesting	schoon	te	maken	op	de	landelijke	
schoonmaakdag.	Er	zijn	vele	zakken	zwerfvuil	opgehaald.	Ondanks	de	melding	in	de	nieuwsbrief	op	
de	website	heeft	niemand	van	de	leden	zich	aangemeld.	
	
Overleggroep	
Na	twee	jaar	deel	te	hebben	genomen	aan	de	Overleggroep	maakt	het	BPF	de	balans	op.	
De	conclusie	is	dat	het	rendement	mbt	de	tijdinvestering	hiervan	veel	te	laag	is.	Er	gaat	een	brief	
naar	de	leden	om	dat	toe	te	lichten.		
	
Jongeren	in	de	vestinggrachten	
Door	het	mooie	weer	is	er	overlast	van	jongeren	en	te	hard	varende	motorbootjes	in	de	
vestinggrachten.	SMB	heeft	BPF	gevraagd	de	gemeente	te	verzoeken	te	handhaven	bij	achterlating	
van	zwerfvuil	en	het	te	hard	varen	met	motorbootjes.		
	
Albert	Heijn	
Het	BPF	heeft	de	gemeente	benaderd	om	eventuele	sluiting	van	de	kleine	Albert	Heijn	in	de	Vesting	
te	voorkomen.	Bewoners	zijn	opgeroepen	om	zoveel	mogelijk	inkopen	te	doen	in	deze	kleine	
supermarkt	zodat	de	kans	groot	is	dat	het	blijft	bestaan.		
	
Bijeenkomst	19	september	2018	
Vooraf	aan	de	ledenbijeenkomst	op	19	september	in	"Klein	Arsenaal”	worden	bewoners	gevraagd	
discussiepunten	in	te	dienen,	waarvan	een	gedeelte	is	behandeld.	Ca	150	bewoners	zijn	aanwezig	
geweest	om	te	luisteren	naar	presentaties	over	alles	wat	speelt	in	de	vesting.	Aangegeven	is	dat	BPF	
vooral	veel	input	van	bewoners	nodig	heeft	om	te	kunnen	bestaan	en	zo	goed	mogelijk	de	opinie	van	
de	bewoners	kan	weergeven.		
	
Facts	&	Figures	
Gedurende	2017	en	2018	zijn	resp.	5	en	4	nieuwsbrieven	gestuurd	naar	alle	leden.	
Ledenaantal:	250	
De	nieuwe	website	is	in	oktober	2017	online	gegaan.		
In	juli	2017	is	een	Algemene	Leden	Vergadering	georganiseerd.		
Er	zijn	8	bestuursvergaderingen	geweest	in	2017,	in	2018:	5	(tot	nu	toe)	
	
	


